
Protokół Nr XXXVI/10
z sesji Rady Gminy Godów  

z dnia 25 stycznia 2010 r.

XXXVI sesja Rady Gminy Godów odbyła się w dniu 25 stycznia 2010 r. w sali posiedzeń Urzędu 
Gminy w Godowie i trwała od godz. od 1500  - do 1620.

Stan Rady -15
W sesji uczestniczyło - 14 radnych.
Nieobecny : radny Michał Ambroziak.
 
Ad.1 

Obrady XXXVI sesji Rady Gminy Godów otworzył  i jej przewodniczył   Przewodniczący Rady 
Gminy Godów Antoni Tomas.  Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum 
przy którym  Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 
Powitał  Wójta  Gminy  Godów,  Zastępcę  Wójta,  Sekretarza,  Skarbnika  Gminy,  Kierowników 
Referatów  Urzędu  Gminy,  Radnych,  Radnych  Powiatowych,  Sołtysów  oraz  redaktora  lokalnej 
prasy- Pana Artura Marcisza. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załącznik nr 1, 2 i 3 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.2
Przewodniczący przedstawił porządek obrad i podał go pod głosowanie.          

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie  porządku obrad.                 
3. Informacja  Wójta Gminy Godów  o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.
4. Sprawozdania z działalności Komisji problemowych Rady Gminy Godów.
5. Podjęcie uchwał : 

1) w sprawie planów pracy stałych  Komisji problemowych Rady Gminy Godów.
2) w sprawie udzielenia w 2010 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiego 

na realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego.
3) w sprawie udzielenia w 2010 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu 

na  realizację  zadań  pn.„Zakup  i  wdrożenie  przeglądarki  danych  ewidencyjnych 
opartej  na internetowym serwerze danych przestrzennych”.

4) w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację 
zadania  „Termomodernizacja  Szkoły  Podstawowej  przy   ul.  Szkolnej  1 
w Skrbeńsku”.

5) w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych 
w placówkach oświatowych dla których Gmina Godów jest organem prowadzącym. 

6) w sprawie realizacji na terenie Gminy Godów programu PEAD 2010.
7) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych.
8) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

6. Interpelacje radnych.
7. Wolne głosy i wnioski.
8. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 grudnia 2009 roku.
9. Sprawy organizacyjne.
10. Zakończenie sesji.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła ww. porządek obrad .

Ad.3
Informację o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami- załącznik nr 4 do protokołu,  przedstawił 
Wójt Gminy Godów Pan Mariusz Adamczyk. 
Przewodniczący  Rady zapytał,  czy  są  pytania  do  przedstawionej  przez  Pana  Wójta  informacji. 
Pytań  i dyskusji w tym  temacie nie było.

Ad 4. 
Przewodniczący  Rady Gminy poprosił  Przewodniczących  poszczególnych  komisji  Rady Gminy 
o przedstawienie sprawozdania z działalności komisji, której przewodniczą za rok 2009.

➢ Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Eugeniusz  Tomas  przedstawił  sprawozdanie 
z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy za 2009 rok -  załącznik nr 5 do protokołu.

➢ Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Zdrowia Pan Stanisław Palowski przedstawił 
sprawozdanie z pracy Komisji Edukacji, Kultury i Zdrowia za 2009 rok - załącznik nr 6 do 
protokołu. 

➢ Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Ochrony  Środowiska  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego Pan Krzysztof Kubica przedstawił sprawozdanie z działalności  Komisji Mienia 
Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego za 2009 rok - załącznik 
nr 7 do protokołu.

➢ Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  Pan  Stanisław  Tatarczyk 
przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu za 2009 rok - 
załącznik nr 8 do protokołu. 

Dodatkowo Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Tomas przedstawił  sprawozdanie z pracy 
Rady Gminy za 2009 rok - załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący Rady zapytał,  czy są pytania do przedstawionych sprawozdań z działalności za 
2009 rok. Pytań  i dyskusji w tym  temacie nie było.

Ad 5. 
Podjęcie uchwał : 

1) projekt  uchwały w  sprawie  planów  pracy  stałych  Komisji  problemowych  Rady  Gminy 
Godów.

Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  projekt  tejże  uchwały  został  przedstawiony, 
omówiony i  pozytywnie  zaopiniowany na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  problemowych  Rady 
Gminy Godów.
Przewodniczący  Rady Gminy poprosił  Przewodniczących  poszczególnych  komisji  Rady Gminy 
o przedstawienie planów pracy na 2010 rok.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Eugeniusz  Tomas  przedstawił  plan  pracy  Rewizyjnej 
Rady Gminy na 2010 rok.
Przewodniczący Komisji  Edukacji,  Kultury i  Zdrowia Pan Stanisław Palowski  przedstawił  plan 
pracy Komisji Edukacji, Kultury i Zdrowia za 2010 rok.. 
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Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Ochrony  Środowiska  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego Pan Krzysztof Kubica przedstawił plan pracy  Komisji Mienia Komunalnego, Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego na 2010 rok.
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Stanisław Tatarczyk przedstawił 
plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na 2010 rok. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały oraz planów pracy 
na 2010 rok?  Pytań  nie było.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za”  przyjęła uchwałę nr  XXXVI/332/10 
w sprawie planów pracy stałych  Komisji problemowych Rady Gminy Godów.  - załącznik nr 10 
do protokołu. 

2) Projekt  uchwały   w  sprawie  udzielenia  w  2010  roku  pomocy  finansowej  Powiatowi  
Wodzisławskiego  na realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/333/10 
w  sprawie  udzielenia  w  2010  roku  pomocy  finansowej  Powiatowi  Wodzisławskiego   na 
realizację zadań z zakresu nadzoru budowlanego. - załącznik nr 11 do protokołu.  

3) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2010  roku  pomocy  finansowej  Powiatowi  
Wodzisławskiemu  na  realizację  zadań  pn.  „Zakup  i  wdrożenie  przeglądarki  danych 
ewidencyjnych opartej  na internetowym serwerze danych przestrzennych”

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 14 radnych , 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/334/10 
w  sprawie  udzielenia  w  2010  roku  pomocy  finansowej  Powiatowi  Wodzisławskiemu  na 
realizację  zadań  pn.„Zakup  i  wdrożenie  przeglądarki  danych  ewidencyjnych  opartej   na 
internetowym serwerze danych przestrzennych” - załącznik nr 12 do protokołu.  

4) projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków 
Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  na 
realizację  zadania  „Termomodernizacja  Szkoły  Podstawowej  przy   ul.  Szkolnej  1  w 
Skrbeńsku”
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 14 radnych , 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/335/10 
w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków  Wojewódzkiego  Funduszu 
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Katowicach  na  realizację  zadania 
„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej przy  ul. Szkolnej 1 w Skrbeńsku” - załącznik nr 13 do 
protokołu.  

5) projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  
zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych  dla  których  Gmina  Godów  jest  organem 
prowadzącym. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek  w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/336/10 w 
sprawie  uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach 
oświatowych dla których Gmina Godów jest organem prowadzącym - załącznik nr 14 do protokołu.  

6) projekt uchwały w sprawie realizacji na terenie Gminy Godów programu PEAD 2010.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek.
Przewodniczący poprosił Wójta Gminy o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.  

Wójt Gminy wyjaśnił, iż program PEAD jest realizowany już od kilku lat we współpracy z bankiem 
Gospodarki  Żywności.  Żywność  jest  przyjmowana  nieodpłatnie.  Żywność  jest  przywożona  z 
Sosnowca i przechowywana w magazynie w Przedszkolu Publicznym w Skrzyszowie. Następnie 
jest  również  nieodpłatnie  przekazywana  beneficjentom  tj.  osobom,  które  korzystają  z  pomocy 
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Godowie.  Głównie  chodzi  tutaj  o  takie  produkty 
spożywcze jak cukier, mąka, mleko, makaron.
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych , 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/337/10 
w sprawie realizacji na terenie Gminy Godów programu PEAD 2010 - załącznik nr 15 do protokołu.  
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7) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek.  
Przewodniczący poprosił Wójta Gminy o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.  

Wójt  Gminy  wyjaśnił,  że  uchwała  dotyczy  lokali  w  byłej  strażnicy  wojskowej.  Obecnie  jest 
przeprowadzany remont. Została podpisana umowa, w najbliższym czasie będzie przekazanie placu 
budowy. Później, po zakończeniu robót zostanie ogłoszony przetarg na najem tych pomieszczeń, 
głównie na gabinety lekarskie i gabinet stomatologiczny.

Rada Gminy w obecności 14 radnych , 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/338/10 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych. - załącznik nr 16 do protokołu.  

8) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
problemowych  Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków 
i poprawek. 
Przewodniczący poprosił Wójta Gminy o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że uchwała dotyczy działki, która bezpośrednio przylega do budynku urzędu 
czyli działki pomiędzy obiektem sportowym a lokalem LD.

Pan Henryk Olejok - Sołtys Godowa zadał pytanie czy w tej przejmowanej działce została ujęta 
droga biegnąca za parkiem? 
Wójt potwierdził, że droga również jest ujęta w przejmowanej działce.
Sołtys  podkreślił,  iż  ma  to  istotne  znaczenie,  ze  względu  na  organizację  dożynek  gminnych 
i konieczność korzystania z tej właśnie drogi.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXVI/339/10 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - załącznik nr 17 do protokołu.  

Ad.6 
Przewodniczący Rady poinformował,  że na ostatniej  sesji oraz w okresie pomiędzy sesjami nie 
wpłynęła  żadna interpelacja  w związku z tym zapytał  czy ktoś na dzisiejszej  sesji  chce złożyć 
interpelację? Interpelacji nie wniesiono.
  

Ad.7
Pan  Henryk  Olejok  –  sołtys  Godowa  zaprosił  Radnych  na  koncert  kolęd  –  Adeste  Fideles 
w najbliższą niedzielę 31 stycznia 2010 roku na godz. 10.30 do kościoła parafialnego w Godowie.

5



1. Pan Henryk Olejok – sołtys sołectwa Godów, zapytał:

1) Czy będzie dotacja do pieców i azbestu?

Pan Wójt wyjaśnił, że zmiana ustawy o finansach publicznych nie pozwala już gminie dotować do 
wymiany  pieców.  Nadal  realizowany  jest  program  niskiej  emisji  wspólnie  z  Wojewódzkim 
Funduszem  Ochrony  Środowiska.  Natomiast  dotacje  do  pieców  pochodziły  z  programu 
realizowanego w ramach Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska, a ten z dniem 01 stycznia 
2010  roku  przestał  obowiązywać,  podobnie  jak  Powiatowy  Fundusz  Ochrony  Środowiska. 
W związku z powyższym nie  ma możliwości  dofinansowania do pieców i  solarów jak to było 
wcześniej praktykowane. Nie ma również dotacji i dofinansowania do usuwania azbestu. Wszystkie 
osoby,  z  którymi  były  wcześniej  podpisane  porozumienia  i  umowy,  zostały  powiadomione 
pisemnie,  że  w  związku  ze  zmianą  ustawy,  program  dofinansowania  nie  będzie  realizowany. 
Konieczna  jest  interpretacja  nowych  przepisów przez  Regionalną  Izbę  Obrachunkową,  która  to 
interpretacja  pozwoli  ustalić  czy można dotować piece,  solary i  azbest  bezpośrednio  z budżetu 
gminy.

2) Co dalej z kanalizacją?

Pan Wójt wyjaśnił, że według ostatniej informacji jaką otrzymał od przedstawicieli Jastrzębskiego 
Związku Wodociągów i Kanalizacji mieszkańcy będą mieli możliwość podłączania się pod koniec 
miesiąca marca. Jednak biorąc pod uwagę okoliczności, termin może się przesunąć na koniec II 
kwartału 2010 roku.

       3)  Co z remontem oświetlenia?

Pan Wójt wyjaśnił, iż były opóźnienia ze względu na mapy, przesłano zapytanie do wykonawcy o 
etap zaawansowania prac. Pan Wójt podkreślił, że odpowiedzi na powyższe pytanie może udzielić 
w  terminie  późniejszym,  gdyż  posiadane  na  chwilę  obecną  dane  nie  pozwalają  na  udzielenie 
wyczerpującej informacji. 

2. Pan Franciszek Moczała – sołtys Skrbeńska zapytał:

Bardzo się cieszy, że taka suma pieniędzy została przeznaczona na szkołę w Skrbeńsku, jednak po 
ostatnich  rozmowach z byłym dyrektorem i  obecną dyrektor,  pojawiła  się  sprawa konieczności 
otwarcia  na  Skrbeńsku drugiego  oddziału  przedszkolnego.  Wiele  dzieci  nie  zostało  przyjętych, 
w większości rodzice pracują, a dziećmi muszą opiekować się dziadkowie. Dzieci w wieku 3 – 5 lat 
jest  wystarczająco  by  zapełnić  drugi  oddział.  Rodzice  pytają  gdzie  mają  zostawić  dziecko, 
narzekają na ograniczoną liczbę miejsc w przedszkolu. Pani dyrektor nie widzi problemów jeżeli 
chodzi o powstanie  drugiego oddziału,  ale chodzi o wygospodarowanie jednego pomieszczenia. 
Obok obecnego przedszkola jest jedno pomieszczenie, ale obecnie jest w nim klasa szkolna. Można 
by  więc  zagospodarować  inaczej  to  pomieszczenie,  albo  po  przebudowie  wygospodarować 
pomieszczenie  na poddaszu.  Druga wersja  jest  taka,  aby wykorzystać  pomieszczenie  gdzie  jest 
obecnie sala gimnastyczna. Jest to wielki pokój zaadaptowany na salę gimnastyczną, ale podłoga 
się ugina i nie jest to do końca przystosowane jako sala do ćwiczeń. Można by salę przedzielić 
i  zrobić  dwie  klasy.   A  w  ramach  możliwości   wybudować  obok  szkoły  salę  gimnastyczna 
z prawdziwego zdarzenia, nie musi to być wielki gmach. Czy te pieniądze w całości muszą iść na 
termomodernizację czy można by ich część przeznaczyć na inne cele, inaczej je zagospodarować?
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Pan Wójt  odpowiedział,  iż  z  informacji  jakie  posiada  do przedszkola  w Skrbeńsku nie  zostało 
przyjętych  sześcioro  dzieci.  Dla  takiej  ilości  nie  wydaje  się  zasadne  podejmowanie  działań 
dotyczących  otwarcia  drugiego  oddziału.  Wszystkie  dzieci  w  wieku  5  i  6  lat  zostały  przyjęte. 
Należy wziąć pod uwagę, że w roku 2012 6-latki pójdą do szkoły,  więc sala drugiego oddziału 
byłaby pusta. Poza tym są wolne miejsca w przedszkolu w Łaziskach.  Jeżeli jest rodzina, która 
naprawdę potrzebuje umieścić dziecko w przedszkolu, nie ma przeszkód, żeby było to przedszkole 
w Łaziskach. Pani Dyrektor zwracała się do Rady Gminy, ale nie widziała możliwości wydzielenia 
pomieszczenia z pomieszczeń szkolnych, chciała pomieszczenia dobudować. Jednak dla tak małej 
ilość dzieci bezzasadne jest budowanie czegoś nowego.

Pan Franciszek Moczała zaznaczył, że rodzice młodszych dzieci, które też by się kwalifikowały do 
przedszkola, wiedzą, że dzieci nie mają najmniejszych szans, że lista jest dawno zamknięta i nie 
zgłaszają  dzieci.  W związku  z  tym  realna  liczba  osób  chętnych  jest  znacznie  większa.  Dzieci 
z  pobliskich  Gołkowic,  które  nie  zostały  przyjęte  w  tamtejszym  przedszkolu,  też  mogłyby 
skorzystać  z  otwarcia  na  Skrbeńsku  drugiego  oddziału  i  oddział  ten  spokojnie  mógłby 
funkcjonować. A dojazd do Łazisk, o których wspomniano jest dla rodziców bardzo uciążliwy.
Odnośnie  pomieszczenia  to  podczas  wizyty  w  szkole  kiedy  oglądano  dostępne  pomieszczenia, 
dyrektor  sugerowała,  że  można  wykorzystać  i  zagospodarować  poddasze.  Konieczny  jest  tam 
remont w związku z problemami z dachówką więc przy okazji tego remontu można by wykonać 
i inne prace.

Pan  Wójt  odpowiedział,  żeby  pani  dyrektor  przedstawiła  swoje  propozycje  i  zostanie  zajęte 
stanowisko w tej sprawie.

Pan Franciszek Moczała wyjaśnił, iż dyrektor złożyła już pismo w tym temacie, jednak nie jest mu 
wiadomo jak ostatecznie zostało sformułowane stanowisko pani dyrektor.

Pan Wójt  podkreślił,  że  poddasze  to  nie  jest  najlepsze miejsce  na tworzenie  pomieszczenia  na 
oddział  przedszkolny.  Klatka schodowa jest  drewniana  i  sanepid  oraz straż pożarna nie  wyrazi 
zgody  na  korzystanie  z  niej.  Nie  można  zrobić  przedszkola  na  poddaszu,  przebudować  czy 
dobudować bez odpowiednich ustaleń. Trzeba spełnić szereg wymagań i dokonać wielu ustaleń np. 
z sanepidem, inspektorem nadzoru budowlanego, strażą pożarną itp.

Pan  Stanisław Palowski  –  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Zdrowia  zaznaczył,  iż 
pismo pani  dyrektor  wpłynęło  i  było  rozpatrywane na posiedzeniu  komisji,  gdzie  zastanawiano 
jakie są możliwości realizacji tego tematu. Jeżeli chodzi o propozycję utworzenia pomieszczenia 
dla dzieci na poddaszu, to jest to niemożliwe ze względu na stanowisko sanepidu i straży pożarnej. 
Wyjście jest takie, że jeśli w przyszłości wybuduje się na Skrbeńsku salę gimnastyczną to wtedy 
można pomyśleć o otwarciu oddziału przedszkolnego w pomieszczeniu po sali, która obecnie pełni 
funkcję sali do ćwiczeń. 

Pan Franciszek Moczała podkreślił, że absolutnie nie sugeruje, iż oddział przedszkolny powinien 
znajdować się na poddaszu. Jest jeszcze pomieszczenie obok obecnego przedszkola, graniczą przez 
drzwi i to pomieszczenie można by wykorzystać.

Zastępca Wójta Pan Andrzej Adamczyk odpowiedział,  że jeśli zostanie utworzony drugi oddział 
przedszkolny w pomieszczeniu z klasy szkolnej, to będzie ten oddział funkcjonował do roku 2012, 
a  potem problem  przeniesie  się  do  szkoły,  ze  względu  na  edukację  6-latków.  Wtedy  kwestia 
pomieszczeń  się  odwróci  i  to  w  szkole  będzie  brakowało  klas  do  lekcji.  Jeżeli  drugi  oddział 
przedszkolny zostanie  uruchomiony kosztem szkoły efekt będzie  taki,  że szkoła będzie  musiała 
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wydłużyć godziny pracy nauczycieli oraz dzieci będą musiały uczyć się do godziny 1530 czy 1600. 
Wszystko jest do rozważenia i do zrobienia, ale wymaga zgody i współdziałania stron. 

Na tym dyskusję zakończono.

Ad. 8
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXV sesji Rady Gminy Godów z dnia 28.12.2009 roku 
uznając go za zgodny z jej przebiegiem, ilość głosów za - 14.   

Ad.9
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawy organizacyjne:

– sesje Rady Gminy odbywać się będą w roku 2010 w każdy ostatni poniedziałek miesiąca 
o godz. 1500, natomiast komisje w czwartek poprzedzający sesję,

– w miesiącu maju będą dwie sesje, gdyż 27 maja 2010 roku odbędzie się uroczysta sesja 
z okazji 20-lecia samorządu, natomiast 31 maja odbędzie się sesja normalna,

– Radna powiatowa – pani Wojaczek prosi o usprawiedliwienie nieobecności, gdyż ma dzisiaj 
posiedzenie Komisji Rady Powiatu.

Ad.10 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Antoni Tomas 
o godz. 16 20 zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy Godów.  
   

Przewodniczący Rady 

( -) Antoni Tomas

Posiedzenie protokołowała:
Agnieszka Siwarska
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